
Protokół Nr V/24  

z Sesji Rady Gminy Kostomłoty 

odbytej w dniu 18 lipca 2024 r. 

w Sali Ślubów Urzędu Gminy Kostomłoty 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak  otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Agnieszka Andrasiewicz TAK  18.07.2024 08:07 Obecny 

 18.07.2024 08:16 Obecny 

2 Leon Barylak TAK  18.07.2024 08:07 Obecny 

 18.07.2024 08:16 Obecny 

3 Stanisław Chojecki NIE  18.07.2024 08:07 Nieobecny 

 18.07.2024 08:16 Nieobecny 

4 Grzegorz Cisowski TAK  18.07.2024 08:07 Obecny 

 18.07.2024 08:16 Obecny 

5 Sebastian Drohomirecki TAK  18.07.2024 08:07 Obecny 

 18.07.2024 08:16 Obecny 

6 Iwona Fornal NIE  18.07.2024 08:07 Nieobecny 

 18.07.2024 08:16 Nieobecny 

7 Arkadiusz Gabor TAK  18.07.2024 08:07 Nieobecny 

 18.07.2024 08:16 Obecny 

8 Agnieszka Gołdyn NIE  18.07.2024 08:07 Nieobecny 

 18.07.2024 08:16 Nieobecny 

9 Wojciech Jakubiak TAK  18.07.2024 08:07 Obecny 

 18.07.2024 08:16 Obecny 

10 Roman Kulas TAK  18.07.2024 08:07 Obecny 

 18.07.2024 08:16 Obecny 

11 Stanisław Kuriata TAK  18.07.2024 08:07 Obecny 

 18.07.2024 08:16 Obecny 

12 Sebastian Pawlak NIE  18.07.2024 08:07 Nieobecny 

 18.07.2024 08:16 Nieobecny 

13 Mariusz Żałobniak TAK  18.07.2024 08:07 Obecny 

 18.07.2024 08:16 Obecny 

14 Marek Żądło TAK  18.07.2024 08:07 Obecny 

 18.07.2024 08:16 Obecny 

15 Grzegorz Żerelik TAK  18.07.2024 08:07 Obecny 

 18.07.2024 08:16 Obecny 

 

 



Planowany porządek posiedzenia 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wręczenie nowo wybranemu radnemu zaświadczenia o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gmina Kostomłoty na rok 2024. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kąty Wrocławskie na 

dofinansowanie zadania „Skomunikowanie A4-S5, budowa drogi wojewódzkiej Kąty 

Wrocławskie – Błonie”. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

Przebieg spotkania 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak otworzył V sesję Rady Gminy Kostomłoty 

zwołaną na wniosek Wójta Gminy Kostomłoty w trybie art.20 ust 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym. Przedstawił proponowany porządek obrad. Następnie na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 10 radnych, zatem Rada ma moc 

podejmowania prawomocnych uchwał. W sesji uczestniczyli także Wójt Gminy Edward 

Kulig, Zastępca Wójta Krzysztof Zbądzki, Skarbnik Gminy Rafał Hossa, oraz mecenas Lilla 

Gruntkowska - Baryłko. 

 

Ad.2. Wręczenie nowo wybranemu radnemu zaświadczenia o wyborze. 

Przewodniczący Rady Gminy Kostomłoty poinformował, że w wyniku wyborów 

uzupełniających do Rady, które odbyły się 14 lipca 2024 radnym został wybrany Arkadiusz 

Gabor. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Kostomłotach Katarzyna Stadnik wręczyła 

radnemu Arkadiuszowi Gaborowi zaświadczenie o wyborze na radnego. 

 

Ad.3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał rotę ślubowania. 

Radny Arkadiusz Gabor złożył ślubowanie i objął mandat radnego Rady Gminy Kostomłoty. 

Od tej pory w sesji uczestniczyło 11 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak pogratulował radnemu objęcia mandatu. 

Następnie poprosił o potwierdzenie obecności w celu ponownego zweryfikowania kworum. 

Stwierdził, iż w sesji uczestniczy 11 radnych, zatem Rada ma moc podejmowania uchwał. 

 



W związku z problemami technicznymi systemu obsługującego sesje Rady Gminy 

Przewodniczący poinformował, iż głosowania odbędą się w trybie ręcznym. Ogłosił 5 minut 

przerwy celem przygotowania imiennego wykazu głosowania. Przerwa trwała od 8.10 - 8.16. 

Ponownie potwierdzono kworum elektronicznie. 

 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gmina Kostomłoty na 

rok 2024. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak poinformował, że projekt uchwały był 

analizowany na połączonych Komisjach Rady. Otworzył dyskusje i ja zamknął, ponieważ nikt 

nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddał  projekt uchwały pod głosowanie.  

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

W związku z problemami technicznymi systemu obsługującego sesje Rady Gminy 

Przewodniczący zarządził głosowanie imienne. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący: 

Głosów „za” - 11 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik  nr 1 do protokołu. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak poinformował, że projekt uchwały był 

analizowany na połączonych Komisjach Rady. Otworzył dyskusje i ja zamknął, ponieważ nikt 

nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W związku z problemami technicznymi systemu obsługującego sesje Rady Gminy 

Przewodniczący zarządził głosowanie imienne. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący: 

Głosów „za” - 11 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2  do protokołu. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kąty 

Wrocławskie na dofinansowanie zadania „Skomunikowanie A4-S5, budowa drogi 

wojewódzkiej Kąty Wrocławskie – Błonie”. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak poinformował, że projekt uchwały był 

analizowany na połączonych Komisjach Rady. Otworzył dyskusje . 

Radny Leon Barylak poinformował, iż będzie głosował przeciwko  ponieważ jest dużo 

niewiadomych. Niewiadomo którędy droga będzie przechodzić i jako radny jest za 

mieszkańcami   będzie głosował przeciw. 

Przewodniczący Rady Mariusz Żałobniak odniósł się do wypowiedzi radnego Leona 

Barylaka, zadeklarował, że wszyscy są za mieszkańcami całej Gminy, starają się tą uchwałą 



poprawić sytuację Gminy Kostomłoty w kontekście drogi, która powstanie, w przebiegu 

takim, jakim zostało to radnym przedstawione, także w internecie. Powiedział, że ma 

stanowisko odmienne, ponieważ możliwości, które zostaną otwarte dają możliwość rozwoju 

gminy Kostomłoty, wraz z zapewnieniem zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców gminy 

Kostomłoty. 

Radny Marek Żądło zwrócił się do radnego Leona Barylaka mówiąc, że jest to dziwne, gdyż 

wstrzymuje on rozwój miejscowości. Powiedział, że przy takiej obwodnicy można coś 

wybudować. 

Radny Wojciech Jakubiak powiedział, że radni nie głosują za przebiegiem drogi, tylko 

głosują za budową ronda, że ta droga może powstać, ale nie musi. Dlatego ta uchwała dotyczy 

projektu ronda i radni głosują za rondem, a nie za budową jakiekolwiek drogi do 

Kostomłotów.  

Powiedział, że Radny Leon Barylak ma prawo głosować na nie, to jest decyzja radnego, i on 

to przyjmuje, chce wytłumaczyć, że radni głosują za budową ronda. 

Przewodniczący Mariusz Żałobniak zwrócił się do Radnego Leona Barylaka wyjaśniając, iż 

Radni głosować będą za 4 wariantami, które były dyskutowane na posiedzeniach, na 

spotkaniach radnych, a mianowicie wydłużenie nasypu na wysokości miejscowości 

Jarząbkowice i możliwości skomunikowania rolników z dwóch części miejscowości 

Jarząbkowic i możliwości rozbudowy ronda dzisiaj planowanego, które daje potencjalną 

możliwość wpięcia na wysokości gminy Kostomłoty tej obwodnicy. To jest pozostawienie 

możliwości na przyszłość, kiedy będzie projektowany faktyczny przebieg. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję  

i poddał  projekt uchwały pod głosowanie. W związku z problemami technicznymi systemu 

obsługującego sesje Rady Gminy Przewodniczący zarządził głosowanie imienne. Uchwała 

została podjęta w sposób następujący: 

Głosów „za” - 10 

Głosów „przeciw” – 1 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik  nr 3 do protokołu. 

 

 

Ad.7. Zamknięcie sesji 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Mariusz Żałobniak zamknął 

obrady V sesji Rady Gminy Kostomłoty. 

 

Protokołowała: Magdalena Galant. 
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